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Protokół Nr VII/2015 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 27 kwietnia 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
15

, a zakończyły o godz. 15
30

. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Ferdynand Łukasik dokonał otwarcia VII sesji Rady Powiatu              

w Myśliborzu.  

Powitał radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości, mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 18 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Na sesji nieobecna radna: Alicja Prill  

 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Przekazał informację o śmierci Władysława Bartoszewskiego pełnomocnika premiera ds. 

dialogu międzynarodowego, więźnia Auschwitz, Żołnierza AK, historyka, byłego dwukrotnego 

ministra spraw zagranicznych w rządzie Oleksego i Buzka. 

 

Poprosił wszystkich o powstanie w celu uczczenia pamięci zmarłego minutą ciszy.   

 

Ad.2  

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: ustalenie porządku VII sesji Rady Powiatu        

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego porządku sesji? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

zaproponował, aby  wprowadzić do porządku sesji jako punkt 8.6. projekt uchwały w sprawie 

określenia zasad obejmowania udziałów przez Gminę Barlinek w zamian za wnoszenie 

wkładów pieniężnych do spółki pod firmą Szpital Barlinek z ograniczoną odpowiedzialnością            

z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego, jako punkt 8.7. projekt uchwały                

w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie zamiaru zbycia udziałów Powiatu Myśliborskiego 

w Szpital Barlinek Sp. z o.o., jako punkt 8.8. projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

przyjęcia „Zintegrowanej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Myśliborskim na lata 2014-2019” oraz jako punkt 8.9. projekt uchwały w sprawie rozwiązania 

Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu oraz likwidacji Bursy Międzyszkolnej 

wchodzącej w jego skład. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

kolejno zapytał czy są inne uwagi do porządku sesji? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zaproponowanych zmian: 

 
1. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 8.6. projektu uchwały w sprawie 

określenia zasad obejmowania udziałów przez Gminę Barlinek w zamian za wnoszenie 

wkładów pieniężnych do spółki pod firmą Szpital Barlinek z ograniczoną odpowiedzialnością               

z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego głosowało 16 radnych, przeciw - 0, 1 

radny wstrzymał się od głosu. Podczas głosowania nieobecna Wicestarosta Danuta Patkowska. 

 

2. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 8.7. projektu uchwały w sprawie 

zajęcia stanowiska w przedmiocie zamiaru zbycia udziałów Powiatu Myśliborskiego w Szpital 

Barlinek Sp. z o.o. głosowało 16 radnych, przeciw - 0, 1 radny wstrzymał się od głosu. Podczas 

głosowania nieobecna Wicestarosta Danuta Patkowska. 

 

3. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 8.8. projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia „Zintegrowanej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Myśliborskim na lata 2014-2019” głosowało 17 radnych, przeciw - 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. Podczas głosowania nieobecna Wicestarosta Danuta 

Patkowska. 

 

4. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 8.9. projektu uchwały w sprawie 

rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu oraz likwidacji Bursy 

Międzyszkolnej wchodzącej w jego skład głosowało 14 radnych, przeciw - 1, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. Podczas głosowania nieobecna Wicestarosta Danuta Patkowska. 

 

Radny – Józef Getman 

zaproponował wprowadzenie do porządku sesji wniosek o wyrażenie zgody na wypowiedzenie 

umowy o pracę radnej Powiatu Myśliborskiego pani Urszuli Sawickiej. 

Kolejno odczytał treść wniosku Burmistrza  MiG Myślibórz w sprawie wystąpienia do Rady 

Powiatu w Myśliborzu o  wyrażenie zgody na wypowiedzenie umowy o pracę radnej Powiatu 

Myśliborskiego.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy. Przerwa rozpoczęła się o godz. 12,25. 

 

Przewodniczący Rady o godz. 12,35 wznowił obrady. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

poinformował, że wniosek Burmistrza MiG w Myśliborzu wpłynął do Rady Powiatu i zgodnie 

z obowiązującymi przepisami została udzielona odpowiedź Panu Burmistrzowi informująca, że 

sprawa wypowiedzenia umowy będzie procedowana na sesji w miesiącu czerwcu ponieważ 

pismo wpłynęło już po ustaleniu porządku VII sesji  i po rozesłaniu materiałów do radnych.               

Z uwagi na to, że w przedmiotowym piśmie zostały przedstawione  zarzuty skierowane pod 

adresem sekretarza gminy Myślibórz zostało wystosowane również pismo do radnej Urszuli 

Sawickiej, aby do dnia 15 maja br. ustosunkowała się na piśmie do zawartych w piśmie 

zarzutów.  

Kolejno odniósł się do złożonego wniosku przez radnego Józefa Getmana z zapytaniem, czy             

w tej sprawie radny ma przygotowany projekt uchwały i podpisy odpowiedniej ilości radnych.  

 

Radny – Józef Getman 

Zwrócił uwagę, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego zadaniem Przewodniczącego 

Rady jest wyłącznie organizowanie prac Rady oraz prowadzenie jej obrad. Po czym zapytał, 
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czy jako Przewodniczący Rady Powiatu mógł podpisać pismo do Burmistrza MiG Myślibórz 

dot. udzielenia odpowiedzi w sprawie wprowadzenia na sesji punktu w sprawie  wyrażenia 

zgody na wypowiedzenie umowy o pracę radnej Powiatu Myśliborskiego. Ponieważ na 

zewnątrz Radę Powiatu reprezentuje  Starosta Myśliborski.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

przystąpił do głosowania wniosku radnego Józefa Getmana o wprowadzenie do porządku sesji 

dodatkowego punktu w sprawie wyrażenia zgody na wypowiedzenie umowy o pracę radnej 

Powiatu Myśliborskiego.  

 

Za wnioskiem głosowało - 6 radnych, przeciw – 9 radnych, wstrzymało się – 2 radnych.                  

W wyniku głosowania wniosek został odrzucony.  

 

Burmistrz MiG Myślibórz – Piotr Sobolewski 

zwrócił sie z prośbą  o rozważenie możliwości zwołania nadzwyczajnej sesji w temacie 

wyrażenia opinii w sprawie zgody na wypowiedzenie umowy o pracę radnej powiatu 

myśliborskiego.  

 

Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

Odniósł się do wypowiedzi radnego Józefa Getmana informując, że fragment który radny 

zacytował ze Statutu Powiatu Myśliborskiego dot. zadań Przewodniczącego Rady został 

wyrwany z kontekstu, należało by przeczytać kolejny §17 , który wskazuje, że Przewodniczący 

Rady przygotowuje  i zwołuje obrady Rady oraz ustala porządek obrad, miejsce, dzień                         

i godzinę rozpoczęcia sesji.  

Na koniec wypowiedzi nadmienił, że przez cztery ostatnie lata, poprzednia koalicja wciąż 

pouczała radnych w jaki sposób powinni zabierać głos podczas sesji, kto się podpisał pod 

wnioskiem, itp.  

 

Kolejno Przewodniczący Rady odczytał porządek sesji z wprowadzonymi zmianami:  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu w 2014 roku. 

4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

oraz Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych za 2014 rok. 

5. Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 2014.  

6. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

7. Sprawozdanie z realizacji  „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego” za rok 2014. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

8.1. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia kwoty dofinansowania opłat w 2015 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Myśliborski, 

8.2. w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości drogowych od Gminy 

Boleszkowice, 

8.3. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie, 
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8.4. w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok, 

8.5. w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, 

8.6. w sprawie określenia zasad obejmowania udziałów przez Gminę Barlinek w 

zamian za wnoszenie wkładów pieniężnych do spółki pod firmą Szpital Barlinek z 

ograniczoną odpowiedzialnością z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału 

zakładowego, 

8.7 w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie zamiaru zbycia udziałów Powiatu 

Myśliborskiego w Szpital Barlinek Sp. z o.o., 

8.8 zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Zintegrowanej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Myśliborskim na lata 2014-

2019”, 

8.9 w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu oraz 

likwidacji Bursy Międzyszkolnej wchodzącej w jego skład. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu. 

12. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

13. Oświadczenia radnych. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3 

Informacja o działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu w 2014 roku. 
(załącznik Nr 3  do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu oraz 

Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych za 2014 rok. (załącznik Nr 4 do 

protokołu) 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji? 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

odnośnie pkt. 5.1. dofinansowanie do turnusów rehabilitacyjnych, stwierdził, że podana została 

liczba osób ubiegających się o dofinansowanie wraz z opiekunami w ilości 478, natomiast 

wypłacone dofinansowanie jest w ilości 228 osób. Zapytał, czy te 228 osób to są osoby 

zewidencjonowane jako wnioski zgłoszone. Kolejno poprosił o podanie jakie były zasady 

rozpatrywania wniosków, co decydowało o tym że osoba w 2014 roku otrzymała 

dofinansowanie.  
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Z-ca Dyrektora PCPR w Myśliborzu - Anna Norsesowicz 

zapytała, czy odpowiedzi na złożone zapytania  może udzielić na piśmie, po zebraniu 

informacji szczegółowych w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie? 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa  

odniósł się do powyższej wypowiedzi, mówiąc, że  sesja wciąż  trwa więc pracownicy PCPR 

mogą w międzyczasie przygotować odpowiedź na udzielone zapytania.  

 

Radny – Andrzej Potyra 

Przekazał, że w przedmiotowym sprawozdaniu zawarta jest informacja dotycząca 

dofinansowania do barier architektonicznych,  gdzie podane zostało, że  na 74 złożonych 

wniosków,  48 wniosków otrzymało dofinansowanie.  Zapytał, czy wnioski które nie otrzymały 

dofinansowania automatycznie przechodzą do rozpatrzenia na rok następny, czy też trzeba je 

składać ponownie.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

poinformował, że Zastępca Dyrektora PCPR Pani Anna Norsesowicz udzieli odpowiedzi na 

złożone do sprawozdania zapytania.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 2014. 

(załącznik Nr 5  do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 6 

Ocena zasobów pomocy społecznej. (załącznik Nr 6  do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie z realizacji  „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego” za rok 2014. (załącznik Nr 7  do protokołu) 
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Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 8 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał i podjęcie uchwał Rady Powiatu                      

w Myśliborzu: 

 

8.1 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia kwoty dofinansowania opłat w 2015 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Myśliborski. 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia kwoty dofinansowania opłat w 2015 roku za 

kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Myśliborski głosowało 18 radnych, przeciw - 0  radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr VII/43/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27 kwietnia 2015 roku  

w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia kwoty dofinansowania opłat w 2015 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Myśliborski została 

podjęta. (załącznik Nr 8 do protokołu)  

 

8.2 w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości drogowych od Gminy 

Boleszkowice. 
 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości drogowych 

od Gminy Boleszkowice głosowało 18 radnych, przeciw - 0  radnych, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Uchwała Nr VII/44/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27 kwietnia 2015 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości drogowych od Gminy Boleszkowice 
została podjęta. (załącznik Nr 9 do protokołu)  
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8.3 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie. 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie głosowało 16 radnych, przeciw - 2 radnych, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr VII/45/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27 kwietnia 2015 roku  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie została podjęta. (załącznik Nr 10 do protokołu)  

 

8.4 w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok. 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

Przekazał, że w projekcie uchwały ujęta została kwota 12.000 zł. na wykonanie analizy 

kosztorysowej modernizacji kolejnych kondygnacji budynku przy ul. Północnej 15. Zapytał, w 

jakim celu sporządzany będzie kosztorys inwestorski  i czy to oznacza, że Zarząd Powiatu 

będzie planował tego typu wydatek inwestycyjny? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

poinformował, że Zarząd Powiatu postanowił określić koszt realizacji tego zadania w 

odniesieniu do jego wartości poprzez sporządzanie kosztorysu inwestorskiego. Dopiero na tej 

podstawie Zarząd  Powiatu będzie mógł podjąć decyzję czy jakiekolwiek działania w tym 

kierunku będą podjęte. Zarząd Powiatu ma świadomość, że nie ma możliwości realizowania tej 

inwestycji w ramach budżetu Powiatu Myśliborskiego ponieważ znamy jego kondycję dlatego  

jeżeli nawet w  tym kierunku podjęta zostanie decyzja o dalszych pracach modernizacyjnych  

to z wykorzystaniem innych możliwości finansowych. 

  

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

poinformował, że  czeka na informację Zarządu Powiatu dot.  planów i zamierzeń 

inwestycyjnych w obecnej kadencji. Na dzień dzisiejszy możliwości finansowe Powiatu nie są 

zbyt duże ponieważ Powiat ma program naprawczy. 

Zaproponował, aby kwestię przeznaczenia kwoty 12.000 zł. z przeznaczeniem na wykonanie 

kosztorysu inwestorskiego przeanalizować na posiedzeniach Stałych Komisji Rady i dopiero 

wówczas podjąć decyzję co do zabezpieczenia środków finansowych na ten cel.   

Złożył wniosek o wykreślenie z projektu uchwały budżetowej kwoty 12.000 zł. przeznaczonej 

na sporządzenie dokumentacji kosztorysowej dotyczącej modernizacji pomieszczeń budynku 

przy ul. Północnej 15. 
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Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Powiedział, że gdyby nie był to element strategii działania tej kadencji to ten wydatek nie 

pojawił by się w dzisiejszym projekcie uchwały. W związku z tym, że jest niezbędny do 

poniesienia, wydatek ten jest przedmiotem konstruktywnego podejścia. Tak naprawdę każdego 

miesiąca ponosimy wydatki nieuzasadnione z tytułu braku siedziby mając nie ukończoną 

inwestycję na ul. Północnej 15 w Myśliborzu.  

Zaktualizowany kosztorys inwestorski  pozwoli na podjęcie odpowiedniej decyzji.  

 

Radny – Józef Getman  

Przekazał, że w pkt. 2 uzasadnienia  projektu uchwały wskazuje się na zabezpieczenie kwoty 

12.000 zł. na sporządzenie kosztorysu na modernizację pomieszczeń parteru I, II,III, IV piętra 

oraz klatek schodowych w budynku.  Zwrócił uwagę, aby podjąć tę decyzję należy najpierw 

otworzyć klatkę schodową.  

Przekazał, że jest przeciwny, aby kolejny raz kwotę 12.000 zł.  wydatkować na czyjąś 

ciekawość.  

 

Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

Zauważył, że wniosek radnego Siarkiewicza jest bezasadny. Podejmując decyzję musimy 

wiedzieć jakie będą skutki . W poprzedniej kadencji było tak, że podejmowano decyzje bez 

kosztorysu,  bez analiz i skutki są takie że V kadencja RP nie ma swojej docelowej  siedziby.  

Kolejno zwrócił się z zapytaniem do radnego Józefa Getmana na czym oparł swoje wyliczenia 

(jako wicestarosta II kadencji ) w czasie kiedy przekazano ogromne środki finansowe  w 

nieistniejącą siedzibę (około 4,5 mln.) na ul. Marcinkowskiego.  Zwrócił uwagę, że całą 

poprzednią kadencję informowano, że do budynku po byłej bursie potrzeba 6 mln. zł. i że nas 

nie stać było na zmodernizowanie z ramach termomodernizacji. W związku z tym w 2012 roku 

(nie ma tego zapisu w żadnym w protokole Zarządu Powiatu) ktoś podjął decyzje                                

o wykreśleniu budynku na ul. Północnej 15 z termomodernizacji. Tłumaczono to tym, że nie 

stać Powiatu na to  i że projekt będzie zagrożony przez brak jego zasiedlenia. Okazało się, że 

inne inwestycje polegające na termomodernizacji dało się przesunąć do realizacji o kolejne 

lata.  W międzyczasie kiedy mówiono radnym, że nie ma pieniędzy,  to na same inwestycje 

drogowe wydano 4 mln. zł. Przekazał, że  z tych środków można było skończyć modernizację 

budynku byłej bursy i oczywiście sięgnąć po 2.mln. zł. z projektu termo modernizacyjnego, 

lecz poprzedni Zarząd podjął inną decyzję. Zwrócił uwagę na plany poprzedniego Zarządu 

Powiatu dot. budowy budynku pasywnego.  

Złożył wniosek o odrzucenie wniosku radnego Z. Siarkiewicza  i zamknięcie dyskusji.  

 

Wicestarosta Powiatu – Danuta Patkowska 

Przekazała, że w 2011 roku odbyła się dyskusja na posiedzeniu Zarządu Powiatu, gdzie 

rozważano przeniesienie siedziby Starostwa Powiatowego do Dębna.  

 

Radny – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że temat ten jest przez lata dyskutowany i nadal nic z tego nie wynika. Zarząd 

podjął decyzję o wykonaniu kosztorysu ponieważ ostatnie kosztorysy były wykonane w 2008 

roku i są już nie aktualne. Zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku radnego Andrzeja Potyry                               

o zamknięcie dyskusji. 
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Za wnioskiem w sprawie zamknięcia dyskusji głosowało  – 14 radnych, przeciw- 4 radnych, 

nikt się nie wstrzymał od głosu.  

 

Kolejno,  

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku radnego Zygmunta Siarkiewcza                   

o wykreślenie z projektu uchwały budżetowej kwoty 12.000 zł. przeznaczonej na sporządzenie 

dokumentacji kosztorysowej dotyczącej modernizacji pomieszczeń budynku przy ul. Północnej 

15. 

Za wnioskiem głosowało  5 radnych, przeciw- 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

 W wyniku głosowania wniosek radnego Z.Siarkiewicza został odrzucony. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu                  

i w budżecie Powiatu myśliborskiego na 2015 r.  

Za projektem uchwały głosowało - głosowąło - 13  , przeciw- 3, wstrzymał się - 1 

Podczas głosowania nieobecny był radny A. Mazepa. 

  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu 

Myśliborskiego na 2015 rok głosowało 13 radnych, przeciw - 3 radnych, 1 radny wstrzymał się 

od głosu. Podczas głosowania nieobecny był radny A. Mazepa. 

 

Uchwała Nr VII/46/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27 kwietnia 2015 roku  

w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok została 

podjęta. (załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

8.5 w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 
 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej głosowało 17 radnych, przeciw - 0 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny był radny A. Mazepa. 

 

Uchwała Nr VII/47/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27 kwietnia 2015 roku  

w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej została podjęta. 

(załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

8.6 w sprawie określenia zasad obejmowania udziałów przez Gminę Barlinek  

w zamian za wnoszenie wkładów pieniężnych do spółki pod firmą Szpital Barlinek  

z ograniczoną odpowiedzialnością z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału 

zakładowego. 
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Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Zgłosił do projektu uchwały trzy autopoprawki; 

Zaproponował, aby do pierwotnego projektu uchwały w podstawie prawnej dopisać § 12 ust. 4  

załącznika do Uchwały Nr XLIV/398/2014  w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Myśliborskiego z dnia 30.01.2014 roku  (Dz. Urzed. Woj. Zach poz.3306 z dn.14.10.2013 r.) 

W § 1 proponuje się wprowadzić ustęp 2 o treści: „2. Zgoda powiatu myśliborskiego na 

podjęcie uchwały w przedmiocie podwyższenia kapitału zakładowego w sposób opisany w 

ustępie 1 zostanie wyrażona nie wcześnie niż po zawarciu przez powiat myśliborski umowy 

wsparcia do umowy emisyjnej z dnia 13 kwietnia tego roku dotyczącej realizacji projektu 

polegającego na modernizacji i rozbudowie szpitala w Barlinku sp. z o.o. „” 

W uzasadnieniu zaproponował na końcu wpis: „Stosownie do treści § 12 ust. 4 Statutu powiatu 

Myśliborskiego stanowiącego załącznik do Uchwały Nr XLIV/398/2014 Rady Powiatu w 

Myśliborzu z dnia 30.01.2014 r. w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Myśliborskiego  (Dz. 

Urz. Woj. Zachodn. z 2014 r. , poz. 990) Rada Powiatu może w formie uchwały składać 

oświadczenia w sprawach istotnych dla Powiatu. Konieczność taka zaistniała w związku                   

z okolicznościami opisanymi w § 1 ust. 2. 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

Powiedział, że przed sesją odbyło się posiedzenie Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego gdzie był analizowany przedmiotowy projekt uchwały, który posiadał 

akceptację radcy prawnego. Kolejny projekt z wprowadzonym  ustępem drugim też jest 

akceptowany przez prawnika, co jest potwierdzeniem, że jest zgodny z przepisami prawa. 

Poprosił o przedstawienie stanowiska Prezesa Szpitala w Barlinku, czy taka modyfikacja 

projektu uchwały pozwala na realizację zadania jakie już w spółce się toczą. Zapytał czy 

Zarząd Powiatu na swoim posiedzeniu podjął uchwałę zmieniąjącą ten projekt uchwały? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

poinformował, że Zarząd spotkał sie żeby omówić ten projekt uchwały, który nie wnosi nic 

nadzwyczajnego do treści pierwotnej projektu uchwały natomiast w jakiś sposób zawęża 

spektrum działania Zarządu i nie zamyka drogi do przeprowadzenia procedury uruchomienia 

emisji obligacji, które pozwolą Szpitalowi Barlinek zrealizować zadania inwestycyjne a przede 

wszystkim wywiązać się z umów, które ciążą na szpitalu w zakresie zobowiązań finansowych 

na rzecz wykonawcy.  

 

Prezes Szpitala w Barlinku Sp. z o.o. – Arkadiusz Cisek 

Przekazał, że jeżeli podpisanie umowy wsparcia finansowego w propozycji złożonej przez 

Bank nie jest akceptowalna to ta uchwała odwleka i tak w jakiejkolwiek formie podpisanie 

umowy wsparcia i pozyskanie finansowego wsparcia. Przekazał, że na tę chwile ciężko jest się 

odnieść do projektu uchwały, musiałby ona być skonsultowana z kancelarią prawną szpitala. 

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

poprosił o wyjaśnienie sprawy związanej z wykupem udziałów przez Gminę Barlinek. Zapytał,  

czy Gmina Barlinek przejmuje w całości te udziały?  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że mamy do czynienia z dwoma uchwałami, które odnoszą się do dwóch spraw. 

Wspólnie na posiedzeniu połączonych komisji Rady Miejskiej w Barlinku uznaliśmy, że trzeba 



 11 

w takim, a nie innym pakiecie procedować z tego względu, że gdybyśmy zaczęli od uchwały 

kolejnej to czas potrzebny na uruchomienie tego mechanizmu finansowania byłby mocno 

wydłużony i kompletnie nie do przyjęcia przez Szpital Barlinek w tej sytuacji w jakiej się 

znajduje. Stwierdził, że należy wiedzę, czy podpisanie dokumentów sformułowanych w tak 

zaproponowanym dla nich brzmieniu i treści jest w przypadku Powiatu Myśliborskiego 

możliwe. Zwrócił uwagę, że jest niezbędna przede wszystkim kontrasygnata Skarbnika, która 

sugeruje skutki finansowe. W związku z tym potrzebna jest opinia RIO i dogłębna analiza 

treści, a przede wszystkim negocjacje. Zaznaczył, że nie można potraktować tej umowy jako 

jednostronnej, niezabezpieczającej korzyści i nienarażającej Powiatu Myśliborskiego na 

konsekwencje finansowe. Zaproponował przyjęcie uchwały wraz z poprawką oraz stanowiska, 

iż Szpital w Barlinku Sp. z o.o. będzie zdolny do obsługiwania mechanizmu kredytowania, 

czyli będzie w stanie wykupić zgodnie z harmonogramem serię obligacji przeznaczonych na 

poszczególne lata we własnym zakresie z dochodów uzyskanych ze swojej działalności.  

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Poinformowała o kwocie osiągniętego zysku przez Szpital w Barlinku. Zauważyła,  

że nikt nie mówi o zobowiązaniach, które nie wyniknęły w poprzednim, czy też  

w bieżącym miesiącu. Przekazała informację o stanie zobowiązań. Stwierdziła, iż jeżeli jako 

Rada Powiatu chce dobra tego Szpitala to powinna  nadać temu rozsądny bieg i czas.  

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Stwierdził, że dziwi go fakt, iż Gmina Barlinek podjęła taki projekt uchwały i Pan Prezes 

Szpitala występuje do Rady Powiatu, aby przekazała w 100 % udziały. Przekazał, że podczas 

posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego uzyskał informację na 

temat wysokości zobowiązania spółki. Następnie przedstawił stan zobowiązań spółki 

wynikający ze sprawozdania wstępnego sporządzonego na dzień 31.12.2014r. Stwierdził, że 

jak powstał projekt w sprawie rozbudowy Szpitala to radni mieli pełen entuzjazm i jak 

najbardziej byli przekonani o tym, iż osiągnęli sukces z powodu uratowania spółki. Zauważył, 

że obecnie okazało się, iż Szpital nie ma problemu, lecz problem ma firma, która podpisała ze 

Szpitalem umowę dot. dofinansowania.  

 Przekazał, że sytuacja jednego, jak i drugiego szpitala była doskonale znana przed 

przekształceniem. Zwrócił uwagę, że od momentu przekształcenia radni Powiatu nic nie 

wiedzą na temat tego, co się dzieje w szpitalach, bo są to spółki prawa handlowego. Zapytał, 

kiedy te problemy narastały? Zauważył, że prace i postęp tych prac budowlanych w tym 

szpitalu był widoczny dawno. Przekazał, że chciałby, aby obecny Prezes Szpitala 

poinformował radnych, czy nagle 13 kwietnia wszystko się zawaliło? Poprosił o udzielenie 

rzetelnej informacji. 

 

Radny Powiatu – Andrzej Rudnicki 

Stwierdził, że rozumie, iż jest to bardzo ważny temat i rodzi duże emocje. Przekazał,  

że należy tę inwestycję dokończyć. Stwierdził, że tej inwestycji nie wymyślił poprzedni ani też 

obecny dyrektor. Zwrócił uwagę, że taki stan rzeczy wynikał  

z tego, że szpital musiał być dostosowany do wymogów 2017 roku. Zauważył, że gdyby tej 

inwestycji nie było to faktycznie skazaliby szpital na zamknięcie. Wobec powyższego nie było 

innego wyjścia, jak tylko tą inwestycję rozpocząć. Na dzień dzisiejszy mają z tą inwestycją 

problemy, ale nie jest to powód do tego, żeby teraz mówić, że ta inwestycja jest nieudana i nie 

przyniesie spodziewanych efektów. Stwierdził, że muszą zrobić wszystko, żeby tą inwestycję 

dokończyć. Zwrócił uwagę, że Powiat Myśliborski będąc w trakcie realizacji programu 

naprawczego nie będzie mógł w jakikolwiek sposób pomóc Szpitalowi w Barlinku i jedyną 

szansą jest w tym przypadku pomoc Gminy Barlinek. 
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Radny Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że w styczniu br. skierował pytanie do Starosty w sprawie sytuacji dot. inwestycji                 

i przebiegu prac w Szpitalu w Barlinku. Stwierdził, że jako Starosta wraz z poprzednim 

Burmistrzem Barlinka nie ukrywali, że nie jest dobrze patrząc na realizację tej inwestycji jeżeli 

chodzi o głównego wykonawcę. Przekazał, że odpowiedzi były takie, iż są prowadzone 

rozmowy i również bieżący monitoring. Stwierdził, że zastanawiającym faktem jest to, że cześć 

członków obecnego Zarządu na posiedzeniu Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego dowiedziało się jakie są zobowiązania tego szpitala i spółki oraz co w ogóle 

jest w tej spółce. Przekazał, że zastanawia się również, czy Zarządowi zależy, żeby coś zrobić 

dla wszystkich spółek Powiatu Myśliborskiego oraz czy jest to tylko administrowanie na 

przeczekanie i podejmowanie decyzji mocno zachowawczych. Zaznaczył, że jest program 

naprawczy, ale nie jest on realizowany przez Powiat Myśliborski i jest to też zastanawiające. 

Złożył formalny wniosek o zamknięcie niniejszej dyskusji. 

 

Następnie  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku radnego – Arkadiusza Mazepy. 

 

Za wnioskiem radnego Arkadiusza Mazepy o zamknięcie dyskusji głosowało 8 

radnych, przeciw - 9 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

W wyniku głosowania wniosek nie został przyjęty. 

 

Radny Powiatu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, ile czasu potrzebuje Rada Powiatu, aby wyrazić zgodę na podjęcie uchwały                       

w przedmiocie podwyższenia kapitału zakładowego w sposób wskazany w §1 autopoprawki po 

zawarciu przez Powiat Myśliborski umowy emisyjnej z dnia 13 kwietnia? Zapytał, czy słuszne 

są obawy Pana Prezesa? Stwierdził, że uchwała, którą jako radni podejmą nie będzie wnosiła 

niczego, bo dalej będzie w oczekiwaniu. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że zapisy tej uchwały nie wiele wnoszą do jej pierwotnej treści. Zwrócił uwagę, 

że gdyby Rada Powiatu podjęła uchwałę bez tych autopoprawek to nie byłoby innej drogi, jak 

tylko podpisanie tych dokumentów, które zostały przez niego wymienione. Z uwagi na 

wątpliwości radnych stwierdził, że stanowi to uzasadnienie dla ich umieszczenia w nowej 

autopoprawce do przedstawionego projektu uchwały. Zaznaczył, że muszą mieć przede 

wszystkim wiedzę, czy w ogóle są w stanie oświadczenie i tak skonstruowaną umowę podpisać 

i czy ze względu na rygory programu naprawczego mają do tego jakiekolwiek delegacje oraz 

uprawnienia? Przekazał, że Pan Prezes oczekiwał, iż wszystkie kwestie formalne zostaną 

załatwione po dzisiejszym posiedzeniu sesji. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że skutek w przypadku przegłosowania uchwały w jej pierwotnym stanie 

będzie taki, iż Pan Dyrektor podpisuje umowę z bankiem, ale powiat będąc w programie 

naprawczym nie może brać na siebie żadnych zobowiązań. Zauważył, że z załącznika do 

umowy wynika, iż  Skarbnik Powiatu Myśliborskiego musi złożyć podpis jako kontrasygnatę, 

czyli powiat będzie odpowiadać również finansowo. Zwrócił uwagę, że może się okazać, iż 

umowa podpisana z bankiem jest nieaktualna i w tym wypadku nie będzie można jej podpisać. 

Zawnioskował o przegłosowanie uchwały z jej nowym zapisem. 
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Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Stwierdziła, że spółki prawa handlowego zostały wymyślone przez Platformę Obywatelską po 

to żeby opatrzyć to klauzulą tajności. Zaznaczyła, że radny Arkadiusz Mazepa doskonale wie, 

jakich informacji udzielał na temat sytuacji Szpitala w Dębnie, jak również Pani Prezes 

Małyska, która specjalizowała się w braku dostępu do informacji. Z uwagi na to, że spółka ma 

generować zyski to najlepiej widać po Szpitalu w Dębnie, gdzie zakończyli sprawą ubiegły 

rok. Przekazała, że Spółka Szkuner również wygenerowała długi i wszystko toczyło się też pod 

wielkim kluczem i kloszem braku dostępu do informacji. 

Brak też informacji nt. tego, że szpital Barlinek pożyczył 50.000 zł. dla Spółki Szkuner, 

natomiast Szpital Dębno pożyczył dla Szpitala Barlinek 400.000 zł. Tak się działo w spółkach 

za Pana przyzwoleniem. Obecny Zarząd to wszystko wyprostuje i przede wszystkim na celu 

będzie miał jawność działania.  

 

Radny Powiatu – Józef Getman 

stwierdził, że w latach 2014-2017 należy spłacić zgodnie z harmonogramem spłat rat kredytów 

z tytułu zaciągniętych zobowiązań ok. 10.000.000,00 zł. przekazał, żeby radni zastanowili się 

w jaki sposób dokonać pełnej analizy i w jaki sposób przedstawić projekt uchwały. Przekazał, 

że chciałby poznać aktualną opinię Pani Skarbnik w tym temacie. 

 

Radny Powiatu – Andrzej Rudnicki 

stwierdził, że po to podejmują tą uchwałę, aby Powiat Myśliborski tych 10.000.000,00 zł nie 

musiał spłacać i żeby niniejsze zobowiązania przejęła Gmina Barlinek.   

 

Radny - Zygmunt Siarkiewicz 

przekazał, że projekt uchwały dotyczy Pprzekazanie Gminie Barlinek tematu finansowania 

inwestycji Szpitala Barlinek Sp. z o.o. poprzez to, że ona przejmie 100% udziałów tj. 

przeniesienie odpowiedzialności jednostce publicznej, samorządowej. Skoro wystąpił problem 

z finansowaniem powiatowych zadań z punktu widzenia tych, którzy się martwią o budżet 

powiatu jest to również korzystna uchwała.  

Zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku radnego Z. Siarkiewicza o zamknięcie 

dyskusji, za głosowało – 14  radnych, przeciw- 0, wstrzymał się – 1 radny. Podczas głosowania 

nieobecni byli radni: D.Patkowska, A. Mazepa, W.Drzewińska 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Odczytał treść uchwały intencyjnej Rady Miejskiej w Barlinku Nr VIII/163/2015 z dnia 

23.05.2015 r. w sprawie określenia zasad obejmowania udziałów przez Gminę Barlinek                   

w zamian za wnoszenie wkładów pieniężnych do spółki Szpital Barlinek sp. z o.o.                              

z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego. (załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

Zgłosił wniosek o 10 min. przerwy 

 

Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do głosowania wniosku radnego W.Wojtkiewicza 

dot. ogłoszenia 10 min. Przerwy. Za wnioskiem głosowało - 10 radnych, przeciw- 5 , nikt się 

nie wstrzymał.  Podczas głosowania nieobecni byli radni: D.Patkowska, A. Mazepa, 

W.Drzewińska 

 

Przerwa rozpoczęła się o godz. 14,06. 
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Przewodniczący Rady o godz. 14,20 wznowił obrady  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

przekazał, że jeden z zapisów autopoprawki który zaproponował niekoniecznie jest potrzebny 

w tym projekcie uchwały. Podstawą uruchomienia tego mechanizmu kredytowania, emisji 

obligacji są dokumenty, które są przedstawione przez bank. Podstawą omówienia mechanizmu 

kredytowania, czy też niskich obligacji są dokumenty przedstawione przez bank. Stwierdził, że 

projekt uchwały jest przeciwstawny w stosunku do przygotowanych przez bank dokumentów. 

Poinformował, że muszą uzyskać opinię RIO w zakresie możliwości podpisania 

jakiegokolwiek zobowiązania powodującego skutki finansowe.  

Poprosił o ogłoszenie 10 minutowej przerwy, żeby Zarząd spotkał się i omówił sprawę z radcą 

prawnym. 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

Na wniosek Starosty Myśliborskiego ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

Przerwa rozpoczęła się o godz. 14,28. 

 

Przewodniczący Rady o godz. 14,45 wznowił obrady.  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, iż ten zapis wprowadzony autopoprawką Zarządu Powiatu zostanie usunięty po to, 

aby nie stworzyć dodatkowej bariery formalnej dla prawidłowego sprocedurowania kwestii 

wyemitowania obligacji przez Szpital Barlinek. Poinformował, że na podstawie podjętej 

uchwały Zarządu autopoprawka zostanie zmieniona. Przekazał, że zmiana będzie polegała na  

usunięciu w § 1 całego pkt. 2. Zaproponował przyjęcie pierwotnej wersji projektu uchwały.  

 

Radny Powiatu – Józef Getman 

Poprosił o zajęcie stanowiska w  przedmiotowej sprawie przez radcę prawnego. 

 

Radca prawny – Anna Leś-Hatyś 

Poinformowała, że autopoprawka, która została wprowadzona przez Zarząd znajduje swoje 

umocowanie w Statucie. Zwróciła uwagę, że Rada może składać oświadczenia w sprawach 

istotnych dla powiatu. Przekazała, że Zarząd uznał, iż jest to sprawa istotna dla powiatu                      

i dlatego też pojawiła się informacja odnośnie podniesienia kapitału zakładowego w spółce. 

Stwierdziła, że na zgromadzeniu wspólników reprezentuje powiat Zarząd i czyni tą powinność 

w zakresie nie związanym jakimikolwiek ograniczeniami Rady. Zwróciła uwagę, że ten stan 

rzeczy miał na celu tylko i wyłącznie spowodowanie informacyjnego wydźwięku, iż Powiat 

Myśliborski tak, a nie inaczej postąpi. Stwierdziła, że usunięcie, czy zawarcie w uchwale takiej 

informacji nie wpływa zupełnie na merytoryczną poprawność i  też zasadność tej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy są  inne pytania bądź uwagi? 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały w wersji bez 

wprowadzonej autopoprawki. 
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Za podjęciem uchwały w sprawie określenia zasad obejmowania udziałów przez Gminę 

Barlinek w zamian za wnoszenie wkładów pieniężnych do spółki pod firmą Szpital Barlinek  

z ograniczoną odpowiedzialnością z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego 

głosowało 15 radnych, przeciw - 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. Podczas 

głosowania nieobecny był radny A.Mazepa, D.Patkowska i J.Ostry. 

 

Uchwała Nr VII/48/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27 kwietnia 2015 roku  

w sprawie określenia zasad obejmowania udziałów przez Gminę Barlinek  

w zamian za wnoszenie wkładów pieniężnych do spółki pod firmą Szpital Barlinek  

z ograniczoną odpowiedzialnością z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału 

zakładowego została podjęta. (załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

 

8.7 w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie zamiaru zbycia udziałów Powiatu 

Myśliborskiego w Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie zamiaru zbycia 

udziałów Powiatu Myśliborskiego w Szpital Barlinek Sp. z o.o. głosowało 15 radnych, przeciw 

- 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr VII/49/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27 kwietnia 2015 roku  

w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie zamiaru zbycia udziałów Powiatu 

Myśliborskiego w Szpital Barlinek Sp. z o.o. została podjęta. (załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

 

8.8 zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Zintegrowanej Strategii Rozwiązania 

Problemów Społecznych w Powiecie Myśliborskim na lata 2014-2019”. 
 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Zintegrowanej 

Strategii Rozwiązania Problemów Społecznych w Powiecie Myśliborskim na lata 2014-2019” 

głosowało 16 radnych, przeciw - 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr VII/50/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27 kwietnia 2015 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Zintegrowanej Strategii Rozwiązania 

Problemów Społecznych w Powiecie Myśliborskim na lata 2014-2019” została podjęta. 

(załącznik Nr 16 do protokołu) 
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8.9 w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu oraz 

likwidacji Bursy Międzyszkolnej wchodzącej w jego skład. 
 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Radna Powiatu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy w związku z rozwiązaniem Zespołu będzie ogłoszony nowy konkurs na 

stanowisko Dyrektora jednostki, która pozostanie? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że myślą przewodnią podjęcia uchwały była likwidacja bursy. Stwierdził, że 

niniejsza decyzja była postrzegana przez samych pracowników Zespołu Placówek 

Oświatowych jako nie do końca prawidłowa. Zwrócił uwagę, że należałoby zwiększyć 

zatrudnienie w celu dalszego prowadzenia bursy, natomiast potencjalnych pensjonariuszy do 

jej zamieszkania po prostu nie ma. Przekazał, że wraz z Dyrektorem Domu Wczasów 

Dziecięcych spróbują dokonać pewnych formalnych kroków dotyczących zmian na stanowisku 

Dyrektora w pewnej perspektywie czasowej, jak najkorzystniej dla samego Domu Wczasów 

Dziecięcych oraz obecnego Zarządu po to, żeby wszystko odbyło się bez niepotrzebnego 

zamieszania, lęków i obaw. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu oraz likwidacji Bursy Międzyszkolnej wchodzącej w jego skład głosowało 10 

radnych, przeciw - 3 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Uchwała Nr VII/51/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27 kwietnia 2015 roku                   

w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu oraz likwidacji 

Bursy Międzyszkolnej wchodzącej w jego skład została podjęta. (załącznik Nr 17 do 

protokołu) 

 

Ad. 9 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego stanowiącego załącznik do 

Uchwały Nr XLVI/398/2014 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2014 roku  

w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Myśliborskiego (Dz. Urzęd. Woj. Zach. poz. 990) 

interpelacje i zapytania kieruje się odpowiednio do Zarządu albo Komisji za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady i składa się je wyłącznie w formie pisemnej, na sesji po uprzednim 

odczytaniu. (§ 27 i 28 Statutu). 

Kolejno zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos i odczytać swoje interpelacje? 
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Radna Powiatu - Wioletta Drzewińska 

złożyła swoje interpelacje i zapytania na piśmie zgodnie z załącznikiem Nr 18 do protokołu. 

Przekazała również pisemne interpelacje i zapytania radnego Pana Arkadiusza Mazepy zgodnie 

z załącznikiem Nr 19 do protokołu.  

 

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 10 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad: odpowiedzi na interpelacje         

i zapytania radnych.  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

poinformował, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone przez radnych Panią 

Wiolettę Drzewińską i Pana Arkadiusza Mazepę zostaną udzielone w formie pisemnej. 

Przekazał, że dołoży należytej staranności, aby  odpowiedzi na interpelacje i zapytania zostały 

sformułowane w sposób wyczerpujący. 

 

Ad. 11 

Przystąpiono do rozpatrzenia sprawozdania z pracy Zarządu. (załącznik Nr 20 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zapytał czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego radnym sprawozdania z pracy Zarządu 

Powiatu. 

 

Radny Powiatu – Józef Getman 

przekazał, że Zarząd Powiatu w dniu 23 marca br. podjął dwie uchwały: w sprawie odwołania 

Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie oraz w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. Natomiast w dniu 10 kwietnia br. podjął uchwały w sprawie 

cofnięcia wypowiedzenia Dyrektorowi Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w 

Dębnie i w sprawie odwołania konkursu na stanowisko Dyrektora Regionalnej Placówki 

Opiekuńczo - Terapeutycznej w Dębnie. Zapytał, jakie przesłanki towarzyszyły tym 

zawirowaniom? Czy Zarząd nie miał dostatecznej  wiedzy? Poprosiło wyjaśnienie. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Potwierdził, że Zarząd Powiatu podjął uchwałę o odwołaniu Dyrektora                                                 

i udzieleniu pełnomocnictwa na czas trwania konkursu na stanowisko Dyrektora Regionalnej 

Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. Zwrócił uwagę, że równolegle prowadzona 

jest analiza ekonomiczna funkcjonowania tej placówki. Przekazał, że włączył się w to Zarząd 

Województwa. Stwierdził, że chcą, aby Zarząd Województwa poczuł się do odpowiedzialności 

nie tylko za przeprowadzenie postępowanie przetargowego, ale i również za 

współfinansowanie placówki od momentu jej uruchomienia do momentu uzyskania przez nią 

pełnej równowagi bilansowej. Stwierdził, że do dnia dzisiejszego placówka jest obciążona 

dużym deficytem i w związku z tym postanowili poprzez interwencje ze strony właściwego 

organu odstąpić od realizacji tego wypowiedzenia i dać szansę na prawidłowe prowadzenie tej 

placówki w oparciu o udział województwa zachodniopomorskiego. Poinformował, że Zarząd 

oczekuje na ostateczne dane na temat analizy finansowej i wstrzymuje działania do momentu 

uzyskania konstruktywnej informacji ze strony Zarządu Województwa, czy będzie chciał on 

współpracować w zakresie współfinansowania. Przypomniał, że w ubiegłym roku była to 

kwota 400.000,00 zł, zaś obecnie wynosi kolejne 300.000,00 zł, które Powiat Myśliborski musi 

dołożyć nie tylko na dzieci, które trafiły do placówki z województwa zachodniopomorskiego, 
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ale przede wszystkim dla dzieci z innych regionów i województw w Polsce. Dlaczego powiat 

znajdujący się w tak trudnej sytuacji finansowej musi być obarczony ciężarem 

odpowiedzialności finansowej za być może niefortunną decyzję o powołaniu i braku 

finansowania z odpowiednich źródeł finansowych. Przekazał, że Zarządowi zależy na 

prawidłowym funkcjonowaniu organizacyjnym i finansowym placówki. Stwierdził, że Zarząd 

ma nadzieję, iż w ciągu najbliższych 2-3 tygodni ten problem zostanie rozstrzygnięty w taki 

sposób, że Powiat Myśliborski będzie mógł liczyć na wsparcie finansowe ze strony 

województwa. Przekazał, że połowę programu naprawczego można by było zrealizować z tych 

środków, które przeznaczono z budżetu Powiatu Myśliborskiego na finansowanie tej placówki.  

 

Radny Powiatu – Józef Getman 

Przekazał, że podczas wizytacji szkoły w Smolnicy został podjęty temat odnośnie 

dofinansowania robót, jakie odbywają się w Smolnicy o kwotę 200.000,00 zł. Zapytał, czy 

Zarząd podjął w tej kwestii jakąś decyzję? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że najpierw należy rozliczyć wykonany zakres robót. Przekazał, że Zarząd jest 

po rozmowach i analizie umowy podpisanej pomiędzy Dyrektorem szkoły jako inwestorem,                      

a wykonawcą. Stwierdził, że najprawdopodobniej ten etap w najbliższym czasie zostanie 

zamknięty. Zwrócił uwagę, że część spraw na pewno oprze się o rozstrzygnięcie sądowe. 

Natomiast do miesiąca czerwca br. Zarząd musi bezwzględnie podjąć decyzję w jaki sposób 

zakończyć remont i przygotować placówkę w Smolnicy do normalnego funkcjonowania. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 12 

Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. (załącznik Nr 21 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 13 

Oświadczenia radnych.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego (§ 29 Statutu) Oświadczenia 

mogą być składane w formie ustnej albo pisemnej jedynie na zakończenie obrad. Nad 

oświadczeniem nie przeprowadza się dyskusji. Przedmiotem oświadczenia nie może być 

sprawa, której merytoryczna treść jest interpelacją, wnioskiem lub zapytaniem.  

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że chciałby zachęcić dyrektorów powiatowych placówek do tego, aby włączyli się 

w akcję zakładania profili dostępu do PUE, czyli platformy usług elektronicznych 
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realizowanej przez ZUS. Poinformował, że każdy ubezpieczony i płatnik może skorzystać                   

z takiej platformy. Podziękował dyrektorom placówek, którzy przyłączyli się do tego typu 

przedsięwzięcia i dzięki temu 100 % osób uzyskało dostęp do swoich profili. Przekazał, że 

istnieje możliwość umożliwienia dostępu do takiego profilu jak najmniejszym nakładem sił, 

poprzez złożenie podpisu. Zwrócił uwagę, że można skorzystać z wszystkich danych 

zamieszczonych na profilu, które dotyczą ubezpieczonego. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że Szpital w Dębnie wygrał konkurs NFZ na prowadzenie poradni 

onkologicznej. Stwierdził, że będą dysponowali szerszym zakresem opieki medycznej co 

przyczyni się do wzmocnienia sytuacji finansowej i organizacyjnej Szpitala. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

poinformował, że radny Arkadiusz Mazepa nie przybył na posiedzenie obrad Rady Powiatu. 

Zapytał kolejno wszystkich radnych, czy chcą uzyskać odpowiedzi na pytania złożone przez 

radnego Arkadiusza Mazepę. 

 

Radni uznali, że chcą uzyskać odpowiedzi na pytania złożone przez radnego Arkadiusza 

Mazepę. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

Zwrócił się do Pani Anny Norsesowicz Zastępcy Dyrektora PCPR w Myśliborzu  

o udzielenie krótkiej informacji. 

 

Anna Norsesowicz – Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu 

Odnosząc się do zapytania radnego Arkadiusza Mazepy na temat ewidencjonowania 

wniosków dot. bonusów rehabilitacyjnych poinformowała, że wszystkie pisma, podania                     

i wnioski są rejestrowane i ewidencjonowane. Przekazała, że jeżeli chodzi o zasady 

przyznawania dofinansowania do turnusów rehabilitacyjnych, to w pierwszej kolejności 

dofinansowanie przyznawane jest dzieciom do 16 roku życia oraz młodzieży niepełnosprawnej 

do 24 roku życia. Zaznaczyła, że chodzi przede wszystkim o młodzież uczącą się i nie 

pracującą. Poinformowała, że następnie rozpatrywane są wnioski tych osób z orzeczeniami o 

stopniu niepełnosprawności, które nigdy nie korzystały z dofinansowania do turnusów 

rehabilitacyjnych. Zwróciła uwagę, że jeżeli pozostaną wolne środki to rozpatrywane są 

wnioski osób, które korzystały najwcześniej, czyli te najstarsze wnioski. Poinformowała, że w 

latach 2010 - 2014r. było kilka takich wniosków, ponieważ Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie dopuszcza w wyjątkowych sytuacjach ominięcie tego trybu w przypadku dzieci, 

młodzieży, osób które nie korzystały lub korzystały wcześniej z dofinansowania. Do 

wyjątkowych przypadków zalicza się osoby ze szczególnymi schorzeniami, które zostały 

potwierdzone za pomocą badań, przez lekarzy i niezbędne doświadczenie.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

Poinformował, że najpóźniej do dnia 30 kwietnia br. każdy radny jest zobowiązany złożyć 

oświadczenie majątkowe. Przekazał zasady wypełniania oświadczeń majątkowych przez 

radnych.  

Następnie poinformował, że dnia 8 maja o godz. 12:00  na cmentarzu wojennym                                 

w Myśliborzu odbędzie się uroczystość związana z 70 rocznicą zakończenia II Wojny 

Światowej wraz ze mszą św. Przekazał, że zostanie wystawiony poczet sztandarowy i poprosił 

radnych pochodzących z Myśliborza, Barlinka i okolic  
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o uczestnictwo i godne reprezentowanie Starostwa i Rady Powiatu Myśliborskiego na 

uroczystych obchodach.  

 

Radny Powiatu – Józef Getman 

Przekazał, że przez Zarząd IV kadencji była prowadzona taka praktyka, w wyniku której 

wszyscy radni otrzymywali odpowiedzi na zadane pytania i interpelacje. Stwierdził, że jako 

radny poza jednym zadanym przez siebie pytaniem otrzymywał tylko jedną odpowiedź. 

Zapytał, czy jest to zgodne ze Statutem?  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

Poinformował, że podczas trwania IV kadencji praktykowało się, iż każdy radny 

indywidualnie otrzymywał na piśmie odpowiedzi na złożone przez siebie interpelacje. 

Przekazał, że niniejsza sprawa zostanie rozpatrzona. 

 

 

Ad. 14 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął VII sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

 

Płyta audio z nagraniem z VII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27.04.2015r. stanowi 

załącznik nr 22 do Protokołu.  

 

 

 
Protokołowała: 

Janina Sidor 


